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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Tervezi-e a kormány a szokásosnál hatékonyabb, 
biológiai szúnyogirtási módszerek bevezetését és támogatását?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Választókörzetemből, Erzsébet- és Terézváros lakóitól érkezett jelzések alapján a lakók nagy 
mennyiségű szúnyogcsípést kénytelenek elszenvedni. Ezek ráadásul egyre gyakrabban származnak 
itthon nem őshonos szúnyogoktól, melyek komoly megbetegedések terjedését előidéző vírusokat is 
hordozhatnak.

„Koncepcióváltás kell a védekezésben, országos monitorozásra és biológiai gyérítésre van szükség, 
hogy megfékezzük az új betegségterjesztő szúnyogfajok megtelepedését” - szólt előre tavaly 
novemberben közös állásfoglalásban az MTA Biológiai Tudományok Osztálya, az 
Agrártudományok Osztálya, az Orvosi Tudományok Osztálya és az MTA Ökológiai 
Kutatóközpontja. A figyelmeztetést a kormánynak is elküldték, hiába. Az élet csattanós választ adott
arra, hogy a kormány nem becsüli a tudósokat és épp szétverte az MTA-t: Magyarországon is 
megjelent a veszélyes fertőzéseket terjesztő ázsiai tigrisszúnyog.

Emiatt a következő kérdéssel fordulok a Miniszter Úrhoz:

Támogatja-e a kormány a jelenlegi vegyszeres szúnyogirtásnál bizonyítottan hatékonyabb biológiai 
gyérítés széleskörű bevezetését?

Megtisztelő válaszát megköszönöm!

Budapest, 2019. július 16.

Dr. Oláh Lajos
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